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Mødereferat 

Tema: GF Skoleparken, Bestyrelsesmøde 
Dato og sted: 05-12-2008, Brombærvej 15 
  
Referent: Claus Gravgaard Sørensen 
 
Tilstede: Bent Schwartzbach 
 Poul Erik Sørensen 
 Claus Gravgaard Sørensen 
 
 
 
Afbud: Peter Konradsen 
 Kim Christensen (Australien) 
 Lars Overgaard (suppleant) 
 
 
 
 
Fordeler: Ovenstående 
 Hjemmeside 
 
 
Agenda 
 

1. Beplantning på Søparken genetableres? 
2. Frekvens for bestyrelsesmøder 
3. Festudvalg 
4. Generalforsamling 
5. Snerydning 
6. Næste møde 

 
 
 
 

Pkt. Referat/Beslutning Ansv. Termin 

1. Beplantning på Søparken genetableres?: Formanden forhørte sig til 

stemningen i bestyrelsen for at tage kontakt til de øvrige grundejer-

foreninger i området med henblik på at få genetableret beplantningen på 

Søparken (rødtjørn eller andet). Man blev enige om at afvente udfaldet af 

en forespørgsel, som grundejerforeningen på Prunusvej har fremsendt til 

kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Frekvens for bestyrelsesmøder: Formanden foreslog at holde et fast antal 

bestyrelsesmøder om året. Det blev herefter besluttet at holde møde den 

3. torsdag i månederne januar, maj og september. Derudover vil der blive 

holdt et konstituerende møde umiddelbart efter generalforsamlingen. 

Møderne for 2009 blev fastsat til 22. januar, 21. maj og 17. september. 
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3. Festudvalg: Susanne, Solbærvej 17, er trådt ud af udvalget, der nu består 

af Anne, Solbærvej 37, og Gitte, Solbærvej 5. Formanden vil i sin 

kommende beretning opfordre andre til at melde sig til udvalget. 

 

 

 

 

 

4. Generalforsamling: Næste generalforsamling vil blive afholdt 22. februar 

2009 i Ravnholtskolens kantine, og vil, som traditionen sig byder, blive 

efterfulgt af fastelavnsarrangement/tøndeslagning. Detaljer planlægges 

på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

 

 

5. Snerydning: Der er blevet konstateret mangelfuld snerydning og saltning i 

forbindelse med ”vinterlige tilstande” i november og december. Det er 

kommunen, der er ansvarlig for rydning på foreningens område, og vi 

ligger ikke først på prioritetslisten. Vi er opført som en B-vej, og 

kommunen har indført besparelser på snerydningsområdet for denne 

vinter. 

 

  

6. Næste møde: Vil som ovenfor angivet blive afholdt 22. januar 2009 kl. 

20.00 på Brombærvej 15. 

 

Best.  

 


